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 08/2023המניין מן  פרוטוקול ישיבה

 ד, תשפ" ג' אלולפרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה מן המניין, שהתקיימה ביום שני , 

 המועצה, בנימינה. , בחדר ישיבות2023ספטמבר  18

 ראש המועצה.  -איתי ויסברג משתתפים: 

 

שחר מעוז ינון,    ,, ענבל לאור צדיקשלום טרם,  ג'קלין בן עמי  מנחם ברגב, חברי המועצה: 

 .סלמהשלומי אביב רגב, , אביטל תבור , אלינור בראל,איתן

 

 .אפרת מזרחי, אהרון שיאחי נעדרו:

 

 צוות מקצועי: 

 

 גזבר  - אבישי יצחקי

 מנכ"לית -ניצן מחנאי גרמן 

 מבקר המועצה  - נג'יב מנסור

 דוברות ופניות תושבים   -אושרת נגר 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  - אריאל פישרעו"ד                         

 

 :על סדר היום

 . מעוז ינון ו אביטל תבור, שחר איתןהצעה לסדר יום של חברי המועצה:  .1

 . 07-2023אישור פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין  .2

לבוגרים בעלי עם ולדימיר לופט למתן שירותי הסעות אישור התקשרות ללא מכרז  .3

לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות התשי"א    )ח( 22לסעיף  בהתאם, מוגבלויות

1950 . 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,      

 איתי ויסברג       

 ראש המועצה       
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 ריכוז החלטות מליאת המועצה: 

שחר איתן, אביטל של חברי המועצה:  המועצה מאשרת לדון בהצעת ההחלטהמליאת  .1

 תבור ומעוז ינון. 

 מליאת המועצה מאשרת את הצעת ההחלטה:  .2

תדון  1 אשר  האפשרי,  בהקדם  רחבה,  חינוך  ועדת  כינוס  מבקשת  המועצה  מליאת   .

לפרסום בנושאים המפורטים למטה ותעביר את הפרוטוקול לחברי המליאה במקביל  

 לציבור באתר המועצה. 

 . מליאת המועצה ממליצה לוועדת חינוך לדון ב :2

חיצוניים   גופים  כניסת  גופים   –א.  לכניסת  הורים  והנהגות  ועדי  באישור  הצורך 

 חיצוניים לאחר הצגת עיקרי התוכן שגופים אלו מבקשים להעביר. 

 ב. מתן בחירה לגבי השתתפות בפעילות. 

נוכחות צוות ההוראה כולל   ג.  גננת; לא  )מורה/  חיצונית  הקבוע בעת העברת פעילות 

 בנות שירות לאומי(. 

וטיולים   עבור טיולים שנתיים   –ד. סיורים  גם  והנהגות ההורים  ועדי  באישור  צורך 

ותוכן שמועבר מחוץ לבית הספר, כגון "מסע ישראלי", כולל הסבר מי הגוף שמעביר  

 והתוכנית. 

 רות וספרים בעלי תוכן פוגעני . ה. דרכי בחינה ופיקוח על חוב

ו. העברת תוכניות העשרה מגוונות לחיזוק השיח הדמוקרטי והסבלנות, כולל מתן כלים 

תוכניות   באמצעות  החברתיות,  ברשתות  והשיח  המידע  עם  להתמודדות  לילדים 

 מתאימות, כגון תחרות דיבייט.

ינת ספרי הלימוד,  . מליאת המועצה ממליצה לוועדת חינוך להקים צוות ייעודי לבח3

כניסת גופים חיצוניים למערכת החינוך )גנים עד תיכון(, בחינת התכנים המועברים 

 מחוץ לבית הספר בטיולים שנתיים ובכל פעילות אחרת. 

הצוות יורכב מחברי וועדת חינוך ונציגי ציבור נוספים, ככל שתמצא צורך בכך. הצוות  

הרלוונטיי התכנים  בכל  ידון  שנה,  בכל  את  יתכנס  ויביא  לו  ניתן  אשר  למנדט  ם 

 המלצותיו לאישור ועדת חינוך. 

 .07-2023מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין  .3

מליאת המועצה מאשרת התקשרות ללא מכרז עם ולדימיר לופט למתן שירותי הסעות   .4

לסעיף   בהתאם  מוגבלויות,  בעלי  המועצות    (ח)  22לבוגרים  לצו  הרביעית  לתוספת 

 .1950המקומיות התשי"א 

בעניין תכנית קומפוסטרים, בהתאם   .5 מליאת המועצה מאשרת התקשרות ללא מכרז 

ומסמיכה את   1950)ח( לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות התשי"א    22לסעיף  

 גזבר המועצה ומנהל אגף שפ"מ לנהל משא ומתן לצורך התקשרות. 

עצה מאשרת התקשרות ללא מכרז למתן שירותי הסעות לחינוך המיוחד,  מליאת המו .6

לסעיף   התשי"א    22בהתאם  המקומיות  המועצות  לצו  הרביעית  לתוספת   1950)ח( 

 ומסמיכה את גזבר המועצה ומנהלת אגף חק"ר לנהל משא ומתן לצורך התקשרות. 
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 דיון והחלטות:

 אביטל תבור ומעוז ינון. הצעה לסדר יום של חברי המועצה: שחר איתן,  .1
 

לאחרונה מתרבים הפרסומים כי כל תחום תוכניות העשרה והחינוך   מעוז ינון: 

הממלכתי ערכים   עוברים פוליטיזציה מתוך מטרה להקנות לחינוך

 שאינם תואמים את מרבית אורח החיים של התלמידים החינוך זה.

על   דיווחים  מתפרסמים  ועל    דעותבנוסף  תוכניות  מובילי  של 

חילונים ולעתים אף   מטרותיהן שאינן תואמות ערכים יהודים ציונים

שלילת   ונידה,  צניעות  שמירת  נשים,  הדרת  כגון:  בפרט  פוגעים 

ועוד. תכנים אלו אינם מתאימים   להט"בים, תמיכה בטיפולי המרה,

 לחינוך הממלכתי ואף סותרים את מטרותיו. 

מתקציבים ליהנות  מנת  הספר    על  בתי  אלה,  לתוכניות  המחוברים 

את תואמים  שאינם  ותכנים  עמותות  להכניס  חיי    עלולים  אורח 

 התלמידים והוריהם. 

החינוך   אך   תהיישוביועדת  אלו,  בנושאים  לדון  הרחב  הגוף  הינה 

 הועדה לא כונסה מעל לחצי שנה.

בוועדת החינוך ישנם נציגי ציבור, נציגי הרשות, נציגי הנהלות בתי 

המתאים לקיים דיון   ונציגי הנהגות ההורים ולכן זהו הפורום  הספר

 מעמיק בנושאים חשובים אלו הנוגעים לכלל ילדי הישוב. 

 הצעת החלטה : 

. מליאת המועצה דורשת כינוס ועדת חינוך רחבה במהלך החודש  1

למטה המפורטים  בנושאים  תדון  אשר  את   הקרוב  ותעביר 

לפרס במקביל  המליאה  לחברי  באתר  הפרוטוקול  לציבור  ום 

 המועצה.

 . מליאת המועצה קוראת לוועדת חינוך לדון ב : 2

חיצוניים   גופים  כניסת  הורים   –א.  והנהגות  ועדי  באישור  הצורך 

התוכן עיקרי  הצגת  לאחר  חיצוניים  גופים  אלו    לכניסת  שגופים 

 מבקשים להעביר.

 ב. מתן בחירה לגבי השתתפות בפעילות. 

מורה/ )ע בעת העברת פעילות חיצונית  ג. נוכחות צוות ההוראה הקבו

 . ( גננת; לא כולל בנות שירות לאומי

צורך באישור ועדי והנהגות ההורים גם עבור   – ד. סיורים וטיולים  

לבית מחוץ  שמועבר  ותוכן  שנתיים  "מסע   טיולים  כגון  הספר, 

 ישראלי", כולל הסבר מי הגוף שמעביר והתוכנית .

 חוברות וספרים בעלי תוכן פוגעני . ה. דרכי בחינה ופיקוח על 

הדמוקרטי   השיח  לחיזוק  מגוונות  העשרה  תוכניות  העברת  ו. 

לילדים להתמודדות עם כלים  כולל מתן  והשיח    והסבלנות,  המידע 

תחרות  כגון  מתאימות,  תוכניות  באמצעות  החברתיות,  ברשתות 

 דיבייט.
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לבחינת    יייעוד. מליאת המועצה קוראת לוועדת חינוך להקים צוות  3

למערכת חיצוניים  גופים  כניסת  הלימוד,  עד  )החינוך    ספרי  גנים 

בטיולים  (תיכון הספר  לבית  מחוץ  המועברים  התכנים  בחינת   ,

 שנתיים ובכל פעילות אחרת. 

הצוות יורכב מחברי וועדת חינוך ונציגי ציבור נוספים, ככל שתמצא  

ידון שנה,  בכל  יתכנס  הצוות  בכך.  התכנים    צורך    ם הרלוונטייבכל 

למנדט אשר ניתן לו ויביא את המלצותיו לאישור ועדת חינוך. לאחר 

 להצבעה ואישור במועצה.  מכן ההחלטות יובאו

 יש פה יותר מהצעה אחת.  איתי ויסברג:

 הייתי מציע לצמצם את זה.  , הייתי רוצה לדון בזהאני 

 ההצבעה הראשונה האם לדון בנושא?

 10 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 – נמנע

 ההחלטה לדון בהצעה 

 מביעה את החשש, יש לו מקום.  ההצעה  איתי ויסברג:

 . אני בעד ,לעדן את הניסוחלדעתי יש צורך 

 נכנס לישיבה.   ,שלומי סלמה*חבר המועצה,  

 חינוך. תלוועדתה יהדרישה לא הי אביטל תבור:

 כתוב בסעיף השני.  ניצן מחנאי גרמן: 

 לדון.  אביטל תבור:

 ? יום לכנס ועדה, שיש חגים  12לתת  איתי ויסברג:

 חצי שנה.יותר מועדה לא כונסה  שחר איתן: 

 כונסה.  אשהיגם כויש אנשים שלא הגיעו לוועדה  ,נכון איתי ויסברג:

 נכנס את הועדה. ולכן דיון נכוןה

מייצגים אביטל תבור: הרבה  אנחנו  יודעת שבכרמים   הורים  תושבים,  מודאגים, 

להציף את   וגם  באים לתת גב למנהלים   ובאשכולות היה שיח. אנו  

ועדת חינוך הנקודה היא להעביר את הנושא לוהדיון על הנושא הזה.  

 . , זו הצעהיכולה להחליט שלא לדון בנושא הזהש

 אם המליאה החליטה שדנים אז בואו נדון.  בראל:אלינור 

 את עושה מהוועדה סמרטוט. מנחם ברגב: 

מה לדון, איך לעשות,  ועליו יש הסכמה ששווה לדון בו.  הנושא ברור

להחליט צריכה  הועדה  זה  הכיוון?  של  מה  מגוון  מייצגת  הוועדה   ,

 הסעיפים. . אל תכתיבי לה את ציבורים שלא כולם יושבים פה כרגע

 הם המשמעות. הסעיפים  אביטל תבור:

 זו המלצה לוועדה. מעוז ינון: 

 קודם כל דורשת כינוס.כתוב  איתי ויסברג:

 כמה זמן לא התכנסה הועדה?  אביטל תבור:
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כאן  לא ספרתי איתי ויסברג: יושבים  לישיבות  אולם  הגיעו    שכונסו   חברים שלא 

 שהתפטרה.אחת ויו"ר 

 להסיר את העננה שזה נעשה למטרת בחירות.אני רוצה 

 לדון.   הלוועדנכון לנסח משהו מצומצם יותר ולתת חושב שאני 

 .1מה לא בסדר לסיים את ההצעת החלטה בסעיף  מנחם ברגב: 

 קריאת כיוון לוועדה.  מעוז ינון: 

 אתה רוצה לעשות דיון פרטני האם כל נושא כזה ראוי.  מנחם ברגב: 

לעבור סעיף, סעיף ולהחליט אם   ניסחת את מה שאני רוצה לעשות,   מעוז ינון: 

 הוא ראוי.

 אמרתי שאני ממליץ. 

 זה לא מה שכתבת. איתי ויסברג:

 אז אני מוכן לשנות, זה דיון.  מעוז ינון: 

 אם על הנושא הראשון אנחנו מסכימים אז התקדמנו מאוד.

 הנושאים הם למטה.  איתי ויסברג:

 בואו נעשה בשיטת הסלמי.  מעוז ינון: 

 , חד משמעית.יש צורך לכנס את הועדה אלינור בראל:

זה בסדר שעמותות לא יכנסו לבתי הספר ללא אישור וועדת חינוך 

לגיטימי, זה  אחרת  בחינה  לא    או  שעות אך  אחרי  להגיד  לגיטי 

 , מה עם החינוך הבלתי פורמלי? הלימודים

אתה לא יכול להכתיב  יש פה עוד צדדים בדיאלוג הזה והם לא פה,   מנחם ברגב: 

 יש להם הנחיות והם פועלים לפי חוק.  להם.

 . לימודועדת חינוך יכולה לפסול ספרי  מעוז ינון: 

 משרד החינוך.סמכות האישור של ספרי לימוד היא של  גלית אלרד:

 הנהגת הורים יכולה. מספרי הלימוד גם  25% אביטל תבור:

 ? עדת חינוךומיניתם את עצמכם לו מנחם ברגב: 

 ספר לימוד, זה קיים.  החזירדוגמא מפרדס חנה שהצליחו ל ניצן מחנאי גרמן: 

 גם בהרצליה הוציאו את ספר האזרחות.  אביטל תבור:

 ? מיניתם את עצמכם לוועדת חינוך מנחם ברגב: 

 ועדה.ועדה לבחון כ וממליצים לו  ההצעה,! אתה לא קורא את לא שחר איתן: 

 ברגע זה זו רק המלצה.  ג'קלין בן עמי: 

 לדון בנושאים הבאים.  הלוועדממליצים  אביטל תבור:

 .לוועדה לדון בנושאים הבאים" ממליצה"מליאת המועצה  2סעיף  מעוז ינון: 

 חינוך.כמליאה אנחנו יכולים לדרוש את כינוסה של וועדת  אביטל תבור:

 הזו. הבוועד רוצה להשתתף  אלינור בראל:

 . הלוועדמוזמנת לבוא אך יש הרכב  איתי ויסברג:

סעיף   בעניין  לביצוע    3מעוז,  הצעה  שם  לוועדה   – שיש  "קוראת 

 להקים צוות ייעודי". 

 אז במקום קוראת ממליצה.  מעוז ינון: 
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ציבור רחב, יש פה המון  שרוצים להמליץ יש דרך, יש גישה. יש פה   אלינור בראל:

 תושבים. 

 הם כולם מיוצגים בוועדת חינוך.  אביטל תבור:

כוללת את מנהלי בתי הרבה יותר מגוונת, היא החינוך  תשוועדבגלל  מנחם ברגב: 

הספר שיש להם מה להגיד על העניין, יש את הנהגת ההורים שהם  

 לא חושב שזה נכון שמישהו יכתיב.  לכן לא פה. 

 מה ההכתבה? אמרנו ממליצים.  שחר איתן: 

 גם לא צריך להמליץ. מנחם ברגב: 

 למה לא? אז מה התפקיד שלנו פה?!  אביטל תבור:

 מעניין אותי לשמוע מה אתה אומר. שלום  מעוז ינון: 

 מנחם אתה מדבר בלי שאתה יודע בנושא הזה. שלום טרם: 

מועדת חינוך לטפל בנושאים האלה כן לבקש  חושב שהמועצה צריכה  

ו החלטה של בית חוקים בעניין הספרים, זשהם מאוד רציניים. אין  

 יכניס. קובע בדיוק איזה ספרים המנהל הספר. לא משרד החינוך 

 מנהל בית הספר קובע, הוא יושב עם ועדי ההורים. 

 ההצעה הזו נראית לי חובה.

אז  מנחם ברגב:  ההורים  ועד  עם  ויושב  קובע  הספר  בית  מנהל  אומר  אתה  אם 

 בשביל מה אנחנו צריכים להגיד להם מה לעשות?

 שמא יכנסו תכנים.  שלום טרם: 

טיפ/מתנות ואז מנהל בית באים אליך עם הצעה ונותנים לך איזה  

 הספר אומר כדאי לי, שלא יכניס תכנים תמורת כל מיני. 

 אתה אומר שאתה לא סומך על מנהלי בתי הספר. מנחם ברגב: 

מציג לך מה יכול לגרום למנהל בית ספר להכניס תכנית שהיא לא  שלום טרם: 

 הכי דמוקרטית שבעולם.

 עות מדובר? מעניין אותי לדעת באיזה מקצו אלינור בראל:

 אם זה מנוסח כהמלצה אני בעד. ענבל לאור צדיק:

 מה זה מה ששלום אומר?  אלינור בראל:

 חינוך.  תלוועדאפשר להביא את שלום  אביטל תבור:

 אני חבר שם.  שלום טרם: 

 להוריד את המשפט. מנחם ברגב: 

 נוריד את המשפט.  שחר איתן: 

 מילים ומשפט אחד.  3לתיקון הקשבתי לדיון, אני רואה  איתי ויסברג:

דורשת במקום  ונכתוב,  מבקשת  חסד  לי  האפשרי   תעשו  בהקדם 

 במקום לקצוב זמן. 

   .חינוך תלוועדממליצה  2סעיף 

 יורד. מקובל על כולם? , לפי סיכום בין שחר למנחם, משפט אחרון

 זה ארוך מאוד ומסובך, בואו ננסה לקצר את זה קצת. אריאל פישר: 

 שקורא את ההחלטה צריך להבין מה רוצים ממנו. בסוף מי 

 דנו בה. שחר איתן: 
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 הצעת החלטה :  איתי ויסברג:

המועצה  1 מליאת  רחבה   מבקשת.  חינוך  ועדת  בהקדם   ,כינוס 

למטה  האפשרי, המפורטים  בנושאים  תדון  את   אשר  ותעביר 

באתר   לציבור  לפרסום  במקביל  המליאה  לחברי  הפרוטוקול 

 המועצה.

 לוועדת חינוך לדון ב :ממליצה . מליאת המועצה 2

חיצוניים   גופים  כניסת  הורים   –א.  והנהגות  ועדי  באישור  הצורך 

התוכן עיקרי  הצגת  לאחר  חיצוניים  גופים  אלו    לכניסת  שגופים 

 מבקשים להעביר.

 ב. מתן בחירה לגבי השתתפות בפעילות. 

מורה/ )ונית  ג. נוכחות צוות ההוראה הקבוע בעת העברת פעילות חיצ

 . ( גננת; לא כולל בנות שירות לאומי

צורך באישור ועדי והנהגות ההורים גם עבור   – ד. סיורים וטיולים  

לבית מחוץ  שמועבר  ותוכן  שנתיים  "מסע   טיולים  כגון  הספר, 

 ישראלי", כולל הסבר מי הגוף שמעביר והתוכנית .

 י . ה. דרכי בחינה ופיקוח על חוברות וספרים בעלי תוכן פוגענ

הדמוקרטי   השיח  לחיזוק  מגוונות  העשרה  תוכניות  העברת  ו. 

לילדים להתמודדות עם כלים  כולל מתן  והשיח    והסבלנות,  המידע 

תחרות  כגון  מתאימות,  תוכניות  באמצעות  החברתיות,  ברשתות 

 דיבייט.

המועצה  3 מליאת  צוות    ממליצה.  להקים  חינוך    יייעודלוועדת 

גנים  )החינוך  ים חיצוניים למערכתלבחינת ספרי הלימוד, כניסת גופ

תיכון בטיולים  (עד  הספר  לבית  מחוץ  המועברים  התכנים  בחינת   ,

 שנתיים ובכל פעילות אחרת. 

הצוות יורכב מחברי וועדת חינוך ונציגי ציבור נוספים, ככל שתמצא  

ידון שנה,  בכל  יתכנס  הצוות  בכך.  התכנים    צורך    ם הרלוונטייבכל 

 למנדט אשר ניתן לו ויביא את המלצותיו לאישור ועדת חינוך.

 11 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

שחר איתן,  מליאת המועצה מאשרת לדון בהחלטה של חברי המועצה:  -  21החלטה מס' 

 אביטל תבור ומעוז ינון. 

 

 מליאת המועצה מאשרת את הצעת ההחלטה:    -  22החלטה מס'  

מליאת  1 רחבה, .  חינוך  ועדת  כינוס  מבקשת  תדון    המועצה  אשר  האפשרי,  בהקדם 

לפרסום   במקביל  המליאה  לחברי  הפרוטוקול  את  ותעביר  למטה  המפורטים  בנושאים 

 לציבור באתר המועצה. 

 . מליאת המועצה ממליצה לוועדת חינוך לדון ב :2
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לכניסת גופים חיצוניים  הצורך באישור ועדי והנהגות הורים  –א. כניסת גופים חיצוניים 

 לאחר הצגת עיקרי התוכן שגופים אלו מבקשים להעביר. 

 ב. מתן בחירה לגבי השתתפות בפעילות. 

ג. נוכחות צוות ההוראה הקבוע בעת העברת פעילות חיצונית )מורה/ גננת; לא כולל בנות  

 שירות לאומי(. 

ר טיולים שנתיים ותוכן  צורך באישור ועדי והנהגות ההורים גם עבו –ד. סיורים וטיולים 

 שמועבר מחוץ לבית הספר, כגון "מסע ישראלי", כולל הסבר מי הגוף שמעביר והתוכנית. 

 ה. דרכי בחינה ופיקוח על חוברות וספרים בעלי תוכן פוגעני . 

ו. העברת תוכניות העשרה מגוונות לחיזוק השיח הדמוקרטי והסבלנות, כולל מתן כלים  

ע והשיח ברשתות החברתיות, באמצעות תוכניות מתאימות,  לילדים להתמודדות עם המיד 

 כגון תחרות דיבייט. 

הלימוד,  3 ספרי  לבחינת  ייעודי  צוות  להקים  חינוך  לוועדת  ממליצה  המועצה  מליאת   .

כניסת גופים חיצוניים למערכת החינוך )גנים עד תיכון(, בחינת התכנים המועברים מחוץ  

 ות אחרת. לבית הספר בטיולים שנתיים ובכל פעיל

הצוות   בכך.  צורך  שתמצא  ככל  נוספים,  ציבור  ונציגי  חינוך  וועדת  מחברי  יורכב  הצוות 

יתכנס בכל שנה, ידון בכל התכנים הרלוונטיים למנדט אשר ניתן לו ויביא את המלצותיו  

 לאישור ועדת חינוך. 

 

 . 07-2023ישור פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין א .2
 

 אישור פרוטוקול, לא הגיעו הערות לכן מאושר.  ניצן מחנאי גרמן: 

 11 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

-07פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין מליאת המועצה מאשרת את     - 23החלטה מס'  

2023. 

 

אישור התקשרות ללא מכרז עם ולדימיר לופט למתן שירותי הסעות לבוגרים בעלי  .3
)ח( לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות התשי"א   22מוגבלויות, בהתאם לסעיף 

1950 . 
 

 יש פה בקשה לאישור התקשרות ללא מכרז.  איתי ויסברג:

אישור התקשרות ללא מכרז עם ולדימיר לופט למתן שירותי הסעות  ניצן מחנאי גרמן: 

)ח( לתוספת הרביעית   22לבוגרים בעלי מוגבלויות, בהתאם לסעיף  

 . 1950המקומיות התשי"א לצו המועצות 

פורסם   למכרז,  לצאת  מנסים  פעם  כל  למבוגרים,  שמיועד  שירות 

 מכרז ולא ניגש אף אחד. מבקשים לאשר בפטור ממכרז. 

 איך מגיעים היום?  ענבל לאור צדיק:

 בהסעה.  ניצן מחנאי גרמן: 
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 למה לא סעיף בחינוך מיוחד. אביטל תבור:

 לא אפשרי.  אבישי יצחקי: 

 מדובר ברווחה לא בתלמידים. מחנאי גרמן: ניצן 

 10 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 )שחר איתן( 1 -נמנע 

 

מליאת המועצה מאשרת התקשרות ללא מכרז עם ולדימיר לופט      - 24החלטה מס'  

לתוספת הרביעית   (ח) 22למתן שירותי הסעות לבוגרים בעלי מוגבלויות, בהתאם לסעיף 

 . 1950לצו המועצות המקומיות התשי"א 

 

 

 מכרז קומפוסטרים. .4

הסיפור  יתי ויסברג:א פעמיים,  יצא  קומפוסטרים  מכרז  נושא.  לעלות  מבקש 

להתמסמס ומאוד רצינו אותו. אין טעם לצאת במכרז נוסף, מתחיל  

 רוצים להסמיך מישהו במועצה. מדברים על הפיילוט. 

 מבקש את אישורכם לדון בזה, ולצאת לדרך.

 את מי להסמיך? שלומי סלמה: 

 בגדול זה יהיה גזבר ומנהל שפ"מ.  איתי ויסברג:

 11 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

בעניין תכנית    מליאת המועצה מאשרת התקשרות ללא מכרז    - 25החלטה מס'  

לתוספת הרביעית לצו המועצות המקומיות   (ח) 22בהתאם לסעיף  ,קומפוסטרים

ומסמיכה את גזבר המועצה ומנהל אגף שפ"מ לנהל משא ומתן לצורך   1950התשי"א 

 התקשרות. 

 

 

 מכרז הסעות חינוך מיוחד.  .5

 אבישי אתה לא רוצה לעלות את זה להתמכרות? החינוך המיוחד?  אביטל תבור:

 בודקים רגע. אריאל פישר: 

 מתכוונים ליובלים בעפולה? 

 הקו מעפולה וטכנודע.  אבישי יצחקי: 

 אז הקו לעפולה.  אביטל תבור:

 .להתקשר בפטור ממכרז איתי ויסברג:
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 11 -בעד  הצבעה: 

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 

 

למתן שירותי הסעות  מכרז  המועצה מאשרת התקשרות ללא    מליאת   -  26החלטה מס'  

המיוחד, לסעיף    לחינוך  המקומיות   22בהתאם  המועצות  לצו  הרביעית  לתוספת    )ח( 

לנהל משא ומתן לצורך    ומנהלת אגף חק"ראת גזבר המועצה  ומסמיכה    1950התשי"א  

 התקשרות. 

 

 

 

 

 , בזאת ננעלת ישיבת המליאה

 

 

 

 

  איתי ויסברג        ניצן מחנאי גרמן

 המועצה ראש                                                                           המועצה מנכ"לית

 


